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Vragen van de leden Monasch en Klijnsma (beiden PvdA) aan de minister 
van Infrastructuur en Milieu over het bericht dat toegankelijkheid van stations 
zeer te wensen overlaat (ingezonden 6 maart 2012) 

Vraag 1
Heeft u het programma Kanniewaarzijn gezien?1 

Vraag 2
Is het waar dat op slechts 100 van de bijna 400 stations assistentie wordt 
verleend door de NS, zodat het dus op 300 stations niet mogelijk is voor 
minder valide reizigers om te reizen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het wenselijk is dat assistentie op termijn op alle 
stations gerealiseerd moet worden? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Hoever van tevoren moet een reiziger die assistentie nodig heeft, aangeven 
dat hij of zij wil reizen? Deelt u de mening dat een reiziger, zeker op grote 
stations, maximaal een half uur van tevoren moet kunnen aangeven dat hij of 
zij wil reizen zodat ook voor deze groep maximale flexibiliteit wordt geboden?

1 Kanniewaarzijn, Vara, 2 maart 2012.
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